



Town of Smooth Rock Falls |  
Ville de Smooth Rock Falls  
142 First Avenue | 142 Première ave.  
PO Box 249 | C.P. 249  
Smooth Rock Falls, ON  
Canada P0L 2B0

t: (705) 338.2717  
f: (705) 338.2584  
townhall@townsrf.ca  
smoothrockfalls.ca

February 3, 2021

Dear Smooth Rock Falls Residents, Council Members, and the Town of Smooth Rock Falls Administration and Public Works,

After more than 20 years of involvement with the municipality of Smooth Rock Falls as an elected official and current Mayor, it has been announced during the February 1<sup>st</sup>, 2021 council meeting that I am officially submitting my resignation in regard to my position as mayor. This decision was not an easy one as you may understand. I am grateful for the opportunity that was passed on to me in trust where I had the pleasure to serve our community with great passion and pride.

As I reflect back, we have achieved a lot by working together even under the most of trying times. I was blessed to be surrounded by willing people, such as people of this community, past and current council members, administration, public works and many others.

Leaving at a time where the desires of many people are happening is a good feeling and makes me proud of our achievements. I also strongly believe that the elected leaders of our community and the administration will continue the great work that we achieved together and take the community of Smooth Rock Falls to new heights and a prosperous future.

I want to close off by saying thank you for the trust in me. Serving you, the people of Smooth Rock Falls, was not only an honor, but a privilege.

Sincerely,

Michel Arseneault,  
Mayor of Smooth Rock Falls



Le 3 février 2021

Cher résidents de Smooth Rock Falls, membres du Conseil, administration et travaux publics de la ville de Smooth Rock Falls,

Après plus de 20 ans d'implication auprès de la municipalité de Smooth Rock Falls en tant qu'élu et maire courant, il a été annoncé lors de la réunion du Conseil du 1<sup>er</sup> février 2021 que je soumettais officiellement ma démission à l'égard de mon poste de maire. Cette décision n'a pas été facile comme vous pouvez le comprendre. Je suis reconnaissant de l'occasion qui m'a été transmise en confiance où j'ai eu le Plaisir de servir notre communauté avec beaucoup de passion et de fierté.

En réfléchissant, nous avons accompli beaucoup de choses en travaillant ensemble, même dans les moments les plus difficiles. J'ai eu la chance d'être entouré de gens bien disposés, tels que les gens de cette communauté, les membres passés et actuel du Conseil, l'administration, les travaux publics et bien d'autres.

Partir à un moment où les désirs de nombreuses personnes se manifestant est un bon sentiment et me rend fier de nos réalisations. Je suis également convaincu que les dirigeants élus de notre communauté et de l'administration poursuivront le travail remarquable que nous avons accompli ensemble et porteront la communauté de Smooth Rock Falls vers de nouveaux sommets et un avenir prospère.

Je voudrais terminer ce message en vous remerciant pour la confiance que vous me portez. Vous servir, les habitants de Smooth Rock Falls, n'était pas seulement un honneur, mais un privilège.

Cordialement,

Michel Arseneault,  
Maire de Smooth Rock Falls